花蓮縣立宜昌國中105學年度第一學期九年級第二次段考英語科佳句
	01. I’m not interested in Halloween parties; they aren’t my cup of tea.

	我對那些萬聖節派對沒有興趣；它們不是我喜好的事物。

	02. They don’t go home until they fill up their trick-or-treat bags.

	直到他們把討糖果的袋子裝滿，他們才會回家。

	03. Besides children, many adults also get excited about this holiday because of Halloween parades.

	除了小孩以外，許多成年人也因為有萬聖節遊行而對這各節日感到興奮。

	04. In May and June, thousands of chestnut tiger butterflies can be found in Yangmingshan. But by July, most of them are gone.

	    五、六月時，可以在陽明山發現數以千計的青斑蝶。但在七月前，他們大都消失的無   
    影無蹤。

	05. He notice the butterfly was marked with numbers and letters.

	他發現這隻蝴蝶被標記了數字與字母。

	06. When they cross the highway, many of them are killed by the traffic.

	當牠們越過高速公路時，其中很多被交通量害死了。

	07. Now four-meter high nets are set up to stop these butterflies from entering the 

    traffic flow.

	現在四米的高網架設起來以防止這些蝴蝶進入車流中。

	08. My best friend appears to be angry with me, but she won’t tell me what’s wrong.

	我最好的朋友看起來好像在生我的氣，但她不願告訴我怎麼了。

	09. If she’s a true friend, she’ll understand how you feel.

	如果她是個真正的朋友，她會了解你的感受。

	010. Being confident is more attractive than being tall.

	有自信比個子高更有吸引力的。

	011. I could smell cigarette smoke on their uniforms when I passed by.

	經過時，我能聞到他們制服上的菸味。

	012. On the night before the trip. I was too excited to fall asleep.

	再出發的前一晚，我太興奮而睡不著。

	013. The sea water was so clear that I could see all kinds of fish.

	海水這麼清澈以致於我可以看到所有種類的魚兒。

	014. I found a postcard on the stairs. I was wondering if it belongs to you.

	我在樓梯上發現一張明信片。我正猜想是不是你的。

	015. It’s a good and simple way to be friendly to the earth.

	它是個向地球傳達友善的不錯又簡易的方式。


宜昌國中105學年第一學期九年級第二次段考口說測驗
1、 朗讀：三選一
1. The butterflies were amrked.
2. Can you tell me what to do?
3. He asked us if we wanted to visit him?
二、   回答問題：六選四 
	題目
	參考答案

	1. How do you spend your weekends?
	I like playing with my friends.

	2. Who do you usually talk to when you have problems?
	I usually talk to my sister when I have problem.

	3. What will you do if your classmate does something bad? 
	I’ll talk with him or her. /I’ll report to the teacher. / I’ll do nothing. / …….

	4. Do you buy postcards when you visit somewhere? 
	Yes, I do.

No, I don’t.

	5. Have you ever been to Lanyu?
	Yes, I have.

No, I haven’t.

	6. What activity can you do on Lanyu?
	I can go swimming / go snorkeling / go to the Flying Fish Festival………


